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Raadsinformatiebrief 
  
nummer 2014-4 
juni 2014 
 
 
 
 
Voor deze raadsinformatiebrief zijn de volgende onderwerpen opgegeven: 
Raadsplanning: 
 

- overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 5e cyclus 2014 
 
 
 
Uitwisseling:  
 

- presentatie stand van zaken ‘Visie werklocaties’ door Caroline Udo 
- presentatie knooperf Achterveld door Detlef Stolker 

 
 
Actuele informatie:  

1. Samenleving Voorop 
2. Criminaliteitscijfers Leusden 1e kwartaal 2014 
3. Verkeer diversen 
4. Groot Zandbrink 
5. Voortgang werkzaamheden voor de aanleg van het fietspad langs de 

Asschatterweg 
6. Stand van zaken Groot Agteveld 
7. Sociaal Domein 
8. Onteigening De Biezenkamp 

 
 
 
 

Raadsplanning: 
 
Bijgaand treft u het overzicht aan te leveren raadsvoorstellen, waarin de 
raadsvoorstellen voor de 5e vergadercyclus 2014 zijn opgenomen (bijlage 1). 
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Uitwisseling: 
Presentatie stand van zaken ‘Visie werklocaties’ 
In het coalitieakkoord is de ambitie uitgesproken om richting te geven aan de 
toekomstige ontwikkeling van de werklocaties in Leusden. Leusden heeft te maken 
met veel kantorenleegstand. Daarnaast komen nieuwe ontwikkelingen op de 
Buitenplaats en de Plantage niet van de grond, conform het huidige 
bestemmingsplan (hoogwaardige kantoren en woon-/werkkavels op de Buitenplaats, 
bedrijvigheid op de Plantage). 
 
In de uitwisseling van 30 januari 2014 hebben wij u laten zien hoe de werklocaties 
op dit moment functioneren. Hoe problematisch is de leegstand? Welke terreinen 
functioneren goed en waar sluiten terreinen niet (meer) aan op de markt? 
 
Inmiddels hebben er verschillende werkateliers plaatsgevonden waarin ondernemers 
en vastgoedeigenaren hebben meegedacht over de toekomst van deze locaties. 
Daarnaast zijn de gesprekken met de provincie, over het provinciale voornemen om 
een aanzienlijke hoeveelheid plancapaciteit kantoren te schrappen, voortgezet. In de 
uitwisseling wil het college u de stand van zaken “visie werklocaties” presenteren. 
Voor de zomer worden ook de ondernemers en vastgoedeigenaren geïnformeerd 
tijdens een brede bijeenkomst. 
 
 

Presentatie knooperf Achterveld 
De provincie Utrecht is eigenaar van 15 ha weidegrond met daarop de boerderij aan 
de Hessenweg 234A (aan zuidzijde Hessenweg, direct ten oosten van Achterveld). 
De provincie heeft het plan hier een pilot voor een knooperf te realiseren. Een 
knooperf draagt bij aan het voorkomen van  leegstand en verval van vrijkomende 
boerderijen en zet in op ruimtelijke kwaliteit en maatschappelijke meerwaarde. 
  
Het agrarisch bouwperceel aan de Hessenweg krijgt dan een andere functie (wonen 
in combinatie met bijvoorbeeld recreatie of zorg) en wordt verbouwd met behoud van 
volume en een compact bebouwingsensemble. Een deel van het erf wordt openbaar 
toegankelijk en het erf wordt met zijn groene omgeving verknoopt door 
landschapselementen en wandelpaden. Het knooperf beslaat ongeveer 3 ha, de 
overige 12 ha behoudt zijn agrarische functie.  
 
De gebiedscoöperatie O-gen werkt in opdracht van de provincie aan een Publiek 
Programma van Eisen voor het knooperf. Voor de openbare aanbesteding is een 
biedboek in de maak.   
 
Het college stelt de gebiedscoöperatie O-gen in de gelegenheid het nieuwe concept 
knooperf met het Publiek Programma van Eisen in wording aan de raad te 
presenteren. Dit Programma wordt in de volgende raadscyclus ter vaststelling aan 
de raad aangeboden.  
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Actuele informatie: 

1. Samenleving Voorop - initiatief bewoners Meidoornhof 
De bewoners van de Meidoornhof, wijk Hamersveld, hebben de gemeente gevraagd 
of hun plein opgeknapt kon worden. Er waren klachten over het speelgedeelte. De 
gemeente is bij de initiatiefnemers nagegaan of bewoners bereid waren bij te dragen 
in werkzaamheden, onderhoud, ideeën. Dat draagvlak werd gezocht en breed 
gevonden. Eén van de bewoners bleek hovenier te zijn. Hij wilde graag de renovatie 
van het plein op zich nemen en bracht een offerte uit. De gemeente vond dit een 
unieke combinatie, de moeite waard om uit te proberen.  
Resultaat:  
het plein is afgelopen voorjaar gerenoveerd door de hovenier met hulp van 
bewoners.  
De bewoners nemen ook het onderhoud van het groen op zich.  
Er is sociale samenhang op het plein ontstaan.  
Een buurtcommissie is gevormd, verantwoordelijk voor de activiteiten op het plein 
Op 17 mei is het plein feestelijk geopend door wethouder Jan Overweg. De 
buurtcommissie heeft zelf gezorgd voor het inschakelen van de pers. 
Leusden-zuid 
In Leusden-Zuid wordt gesproken met bewoners van verschillende pleinen. De vraag 
die centraal staat is steeds: wat willen bewoners en wat kunnen ze zelf bijdragen. De 
gemeente adviseert en geeft tips: willen bewoners een plantvak opnieuw inrichten, 
dan is een moestuintje misschien een idee. Spelen hoeft niet altijd op 
speeltoestellen, maar kan ook in het groen of in een hut van wilgentenen. Op de 
binnenpleinen wordt vaak met de bewoners ‘onderhandeld’, dat de gemeente een 
bijdrage levert in de renovatie, maar dat het onderhoud voor de bewoners is. Zo’n 
plein kan dan voortaan uit het onderhoudsbestek van de aannemer, die voor de 
gemeente werkt. 
Buurtbakken 
Naar aanleiding van vragen van bewoners wordt onderzocht of uit het budget voor 
zwerfafval een aantal afvalbakken aangeschaft kunnen worden, die zogenaamde 
‘buurtbakken’ worden. Afvalbakken, die weliswaar door de gemeente geplaatst 
worden, maar door buurtbewoners geleegd en onderhouden worden.   
Wijzijnleusden.nl 
Eén van de middelen die wordt ingezet om de samenleving te faciliteren en te 
stimuleren tot het nemen van initiatieven is het online platform wijzijnleusden.nl. In 
maart is het Marktplein aan het platform toegevoegd, waardoor snelle, één op één 
matches gemaakt kunnen worden. Maatschappelijke organisaties, zoals De 
Wensboom en Welzijnleusden zijn nadrukkelijk uitgenodigd om het platform te 
gebruiken. Voor zowel de gemeente als de organisaties betekent het een extra 
mogelijkheid om Samenleving Voorop, initiatieven, vraag en aanbod (breder) onder 
de aandacht te brengen, o.a. via Twitter: Samen meer volgers! 
 

2. Criminaliteitscijfers Leusden 1
e
 kwartaal 2014 

Op 22 mei 2014 presenteert het bureau Regionale Veiligheidsstrategie de 
veiligheidsbeelden van de regio Utrecht over de eerste 4 maanden van 2014. Dit zijn 
cijfers die op verschillende thema’s het veiligheidsbeeld op gemeente- en regio 
niveau weergeven. 
In de eerste vier maanden van 2014 is het totaal aantal misdrijven in Leusden -3% 
gedaald ten opzichte van 2013. Het totaal aantal misdrijven in deze periode de 
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afgelopen jaren nog niet zo laag geweest. De ontwikkeling van de criminaliteit in 
Leusden is gunstiger dan de regionale ontwikkeling (0%). De daling is over de hele 
linie van verschillende delicten te zien met uitzondering van woninginbraken (+53%) 
en vernielingen (+19%). Bij sommige delicten geldt dat het totaal aantal misdrijven 
relatief laag ligt, waardoor procentuele stijgingen en dalingen snel groot kunnen zijn. 
 
Zoals u in de tabel kunt lezen hebben er op veel aandachtsgebieden van veiligheid 
een daling plaatsgevonden in de lokale criminaliteit. Intensievere handhaving door 
de politie op deze gebieden en daarnaast preventieve aandacht vanuit de gemeente, 
hebben bijgedragen aan een daling in jeugdoverlast (-32%) Autokraken (-15%) 
fietsendiefstallen (-42%) Zakkenrollen (-67%) bedrijfsinbraken (-50%) en 
winkeldiefstallen (-54%). 
Helaas zijn er ook een aantal veiligheidsgebieden waarop een stijgende lijn 
waarneembaar is t.a.v. voorgaande jaren. Vooral het aantal woninginbraken (+53%) 
is fors gestegen. Dit wordt veroorzaakt door een aantal golven van woninginbraken 
middels mobiel banditisme. Het voorkomen van deze vorm van woninginbraken is de 
aankomende tijd een blijvend aandachtspunt voor zowel de politie als de gemeente. 
Zo organiseert de gemeente inbraakpreventieavonden in de gebieden waar 
momenteel veel wordt ingebroken en worden omwonenden van een inbraak 
geïnformeerd middels een brief met daarin preventietips tegen de gebruikte 
methode. 
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gemeente

Midden

Nederland

Totaal misdrijven 370 451 353 342 – 3% 0%

woninginbraken 38 28 30 46 + 53% – 15%

...waarvan pogingen 13 11 7 20 + 186% – 12%

...waarvan geslaagd 25 17 23 26 + 13% – 16%

geweld: totaal 33 29 22 18 – 18% – 1%

...waarvan zeden 3 4 1 0 – 100% – 2%

...waarvan openlijk tegen persoon 4 0 1 2 + 100% – 13%

...waarvan bedreiging 6 8 6 6 0% + 2%

...waarvan mishandeling 18 13 12 9 – 25% – 3%

...waarvan straatroof 0 2 1 0 – 100% + 13%

...waarvan overvallen 0 0 0 0 – 47%

…waarvan overig 2 2 1 1 0% + 14%

autokraken 63 77 67 57 – 15% + 3%

fietsdiefstal 22 19 12 7 – 42% + 11%

vernielingen 50 78 42 50 + 19% + 9%

zakkenrollen 9 5 21 7 – 67% – 28%

bedrijfsinbraken 10 29 8 4 – 50% – 11%

winkeldiefstal 7 16 24 11 – 54% – 2%

jongerenoverlast (betr. meldingen) - 76 44 30 – 32% + 18%

ontwikkeling in de periode 

januari-april 

2014 t.o.v. januari-april 

2013

= daling of stijging 

minder dan 10%

= daling van 10% 

of meer

= stijging van 10% 

of meer

= daling of stijging 

minder dan 10%

= daling van 10% 

of meer

= stijging van 10% 

of meer
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3. Verkeer diversen 
Subsidieaanvraag ombouw kruispunt Heiligenbergerweg-Lockhorsterweg-
Burg. De Beaufortweg tot rotonde 
Dit kruispunt wordt door velen als onveilig ervaren; regelmatig ontvangen wij 
signalen dat hier door rood licht wordt gereden en dat dit vaak met (te) hoge 
snelheid gebeurt. Twee jaar geleden gebeurde hier nog een dodelijk ongeluk. Omdat 
hier ook veel jeugdige fietsers oversteken is bij de provincie aangeklopt voor een 
subsidie/bijdrage in de kosten van een reconstructie van dit kruispunt. Van belang 
om te weten is dat deze kruising sowieso aangepakt moet worden (groot onderhoud 
asfaltwerk). Aan de provincie is gevraagd of zij de meerkosten die de ombouw naar 
een rotonde met zich meebrengt, voor haar rekening wil nemen. Op 6 mei 2014 
hebben gedeputeerde staten hiermee ingestemd. Binnenkort kunt u een 
raadsvoorstel over dit onderwerp tegemoet zien.  
 
Busknooppunt Heiligenbergerweg 
Het aanvankelijke voorstel was om in één van de oksels van het kruispunt Groene 
Zoom-Noorderinslag-Heiligenbergerweg een centraal busstation te maken; de 
situering van de huidige halteplaatsen wordt als onveilig ervaren omdat gebruikers 
van het openbaar vervoer bij het overstappen drukke wegen moeten oversteken. Bij 
de nadere uitwerking van dit door een individuele burger gelanceerde idee is 
gebleken dat de nadelen die aan de overname van dit voorstel kleven groter zijn dan 
de voordelen. Daarom is dit voorstel niet verder uitgewerkt. 
 
Vervolgens is gekeken naar alternatieven. Tijdens de voorbereidingsfase is gebleken 
dat het aantal verkeersbewegingen op en rond dit kruispunt de afgelopen jaren 
zodanig is toegenomen dat het (op termijn) niet langer mogelijk is om de 
(groen)prioriteit die aan het openbaar vervoer en het fietsverkeer is toegekend  te 
handhaven. Zonder aanvullende maatregelen zullen fietsers die hier willen 
oversteken langer voor het rode licht moeten wachten. Hetzelfde geldt voor het 
busverkeer. Dit staat haaks op het streven om het gebruik van de fiets en het 
openbaar vervoer te stimuleren.  
 
De doorstromingsmaatregelen voor de fietsers en het openbaar vervoer kunnen 
alleen worden gehandhaafd als de capaciteit van dit kruispunt wordt uitgebreid. Het 
ontwerp dat er nu ligt, voorziet hierin. Uiteraard zijn ook de veiligheidsaspecten in dit 
voorstel meegenomen.  
 
Belangrijkste kenmerken van het nu voorliggende reconstructieplan zijn: 
toevoegen van een rechtsafstrook op de zuidelijke tak van de Groene Zoom; 
toevoegen van een rechtsafstrook op de noordelijke tak van de Groene Zoom; 
verlengen van een aantal bestaande afslagstroken; 
Verdere verbeterpunten zijn:  
op alle wegvakken worden middengeleiders aangebracht; 
een drietal bushaltes (Heiligenbergerweg, Noorderinslag en Groene Zoom (zuid)) 
wordt 25-30m dichter naar de kruising gelegd; 
op de Heiligenbergerweg wordt een nieuwe oversteek gemaakt voor fietsers en 
voetgangers in 2 richtingen; 
op de Groene Zoom (noordzijde) wordt voor fietsers de 2e rijrichting (west-oost) 
toegevoegd; 
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in de beide oksels van de aansluiting Heiligenbergerweg worden hoogwaardige en 
overdekte fietsenstallingen geplaatst. 
Per saldo komen de in- en uitstaphaltes en de locaties waar men z’n fiets stalt zo 
dicht mogelijk bij elkaar te liggen. Afhankelijk van de bus die men vanuit Amersfoort 
terug naar Leusden neemt, is in bijna alle gevallen één loop-oversteek toereikend.  
De verwachting is dat het stallen van fietsen in de zuid-westelijke oksel (hoek 
IJsbreker) zal toenemen. 
Het reconstructieplan is ter goedkeuring aan het VERDER-toetsteam voorgelegd. Dit 
team heeft een positief advies uitgebracht. Dit betekent dat het Utrecht Verkeers-en 
Vervoerberaad (UVVB) het voor dit project gereserveerde bedrag ad € 470.000,- 
naar verwachting binnenkort beschikbaar zal stellen.  
Aangenomen wordt dat dit bedrag net niet toereikend is om het plan te kunnen 
realiseren. Binnenkort kunt u voorstel tegemoet zien waarin gevraagd wordt in te 
stemmen met het reconstructieplan en de middelen beschikbaar te stellen die nodig 
zijn om het ingeschatte tekort te kunnen dekken. 
 
Aanbesteding busvervoer provincie Utrecht 
De provincie Utrecht heeft Connexxion een concessie verleend voor het busvervoer 
in delen van de provincie. Deze concessie omvat de lijnen in het westen en het 
(noord)oosten van de provincie, inclusief stadsdienst Amersfoort. Deze concessie 
loopt tot december 2016. Dit betekent dat het busvervoer voor deze gebieden 
opnieuw moet worden aanbesteed. Onze inzet is goed en betrouwbaar busvervoer 
in onze gemeente.  
1. Aanbestedingsproces  
Het aanbestedingsproces is erop gericht om in augustus 2015 de gunning aan de 
vervoerder definitief te maken. Daarmee is er voldoende implementatietijd voor de 
start van de nieuwe concessie. Momenteel wordt de Nota van Uitgangspunten 
opgesteld. Deze wordt eind september 2014 vastgesteld door Provinciale Staten. 
Het concept-Programma van Eisen wordt door Gedeputeerde Staten vastgesteld, 
naar verwachting in oktober 2014. Ook ons college krijgt de gelegenheid hierop te 
reageren. Wij leggen dit concept- Programma van Eisen aan uw raad voor. Ook het 
Regionaal Overleg Consumentenorganisaties Openbaar Vervoer en de andere 
gemeenteraden krijgen de gelegenheid opmerkingen op het concept-Programma 
van Eisen in te brengen. In januari 2015 stellen Gedeputeerde Staten het 
Programma van Eisen definitief vast. Daarna wordt het bestek vastgesteld en wordt 
de aanbesteding gestart. Het voorlopig gunningsbesluit wordt juni 2015 verwacht.  
2. Vraaggericht openbaar vervoer  
In de komende aanbesteding ligt de focus op vraaggericht openbaar vervoer. Het 
doel is om de overheidsmiddelen zo effectief mogelijk in te zetten zeker nu de kosten 
zijn toegenomen. Daarbij kijkt de provincie Utrecht scherp naar de mobiliteitsvraag. 
De norm voor busvervoer wordt minimaal zes reizigers per rit. Dit houdt in dat ritten 
met minder reizigers komen te vervallen. De financiële druk op het openbaar vervoer 
zal ongetwijfeld ook invloed hebben op de frequenties. Het kan dus zijn dat op 
bepaalde lijnen minder bussen gaan rijden. Hoe dit precies wordt ingevuld is nog niet 
bekend. 
3. Opvulling ‘witte vlekken’  
Onderwerp van onderzoek is of en hoe de ontstane ‘witte vlekken’ in het netwerk 
kunnen worden opgevuld. Hierbij kan gedacht worden aan de inzet van buurtbussen 
of lokale initiatieven. Samen met de provincie Utrecht onderzoeken de regionale 
partners of combinaties te maken zijn met het gemeentelijke doelgroepenvervoer  in 
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het kader van de WMO (regiotaxi), Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten, 
leerlingenvervoer). 
 
De provincie Utrecht betrekt het Regionaal Overleg Consumentenplatform Openbaar 
Vervoer en de verschillende gemeenten en andere belanghebbenden binnen de 
provincie Utrecht in het proces van de aanbesteding. De provincie Utrecht is 
verantwoordelijk voor de communicatie over de aanbesteding van het busvervoer 
van de stads- en streeklijnen. Over de gevolgen voor het toekomstige busvervoer in 
onze gemeente communiceren ook wij te zijner op de gebruikelijke wijze. 
 
 

4. Groot Zandbrink 
Stand van zaken 
Stichting de Boom, Vallei Horstee, stichting tot behoud van oude werktuigen en 
partners werken op dit moment hard voor het vernieuwde gebruik van Groot 
Zandbrink als groen activiteitencentrum. De aannemer en veel vrijwilligers van Vallei 
Horstee hebben gewerkt aan de renovatie van twee schuren. Er worden aardappels 
en groenten verbouwd voor de voedselbank. Geïnspireerd door een historische foto 
van Groot Zandbrink is de voortuin heringericht en er vinden activiteiten plaats zoals 
de ploegdag. Voor de investering in het project worden fondsen geworven en draagt 
stichting De Boom bij, waardoor nog maar voor 265.000 fondsen moet worden 
geworvenvoor onder andere het theehuis, een nieuw expositiegebouw, de 
restauratie van de historische boerderij en de bouw van een klein veeschuurtje. Het 
college heeft in juni 2011 in principe haar medewerking uitgesproken voor het groen 
activiteitencentrum Groot Zandbrink aan de Postweg 2a. Hierbij was in beeld dat een 
vernieuwd bestemmingsplan ter vaststelling in de raad wordt aangeboden. Vanwege 
nieuwe regelgeving en omdat het initiatief past binnen beleidskaders (convenant De 
Boom) is gekozen om dit mogelijk te maken met een omgevingsvergunning in 
afwijking van het bestemmingsplan. Deze procedure is sneller, waardoor de 
uitvoering eerder kan starten. 
 
 

5. Voortgang werkzaamheden voor de aanleg van het 
    fietspad langs de Asschatterweg 
De uitvoering van het project vrijliggend fietspad Asschatterweg – Koningin 
Julianaweg is inmiddels in volle gang. De werkzaamheden verlopen voorspoedig,  
volgens planning en binnen de financiële kaders.  
 
In de week van 2 juni (week 23) wordt gestart met de aanleg van de nieuwe duikers 
(bruggen) in de Modderbeek. De Koningin Julianaweg is dan, ter hoogte van de 
Modderbeek, gedurende 4 weken afgesloten voor het verkeer, met uitzondering van 
voetgangers en fietsers. Zij kunnen via een tijdelijke voetbrug de Modderbeek 
oversteken. Hierover zijn de aanwonenden geïnformeerd en de omleidingen staan 
aangegeven met borden.  
 
In de eerste week van juli (week 27) wordt het gehele fietspad afgerond. In de week 
van 7 juli krijgt de gehele Asschatterweg een nieuwe deklaag. Daarna moeten alle 
inritten en bermen worden gestraat. Ten behoeve van de veiligheid van de 
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wegwerkers blijft de Asschatterweg tijdens deze werkzaamheden nog steeds 
afgesloten voor doorgaand verkeer.  
 
Het fietspad en de rijbaan zijn technisch al eerder gereed, Tour de Junior kan 
daarom zonder problemen plaatsvinden in de week van 28 juli tot 2 augustus. 
Hierover zijn goede afspraken gemaakt tussen de aannemer en de organisatie.  
 
Het project komt, volgens planning en afspraak geheel gereed wanneer de scholen 
op 4 september weer opengaan.  
 
 

6. Stand van zaken Groot Agteveld 
Start verkoop Coöperatiegebouw en start bouwrijp maken fase 1 
Op 24 mei jl zijn de appartementen en woningen op het terrein van het voormalige 
coöperatiegebouw in verkoop gegaan. Start bouw is mede afhankelijk van de 
verkoop. Ook is rond die datum begonnen met het bouwrijp maken van fase 1 van 
Groot Agteveld. Naar verwachting zal eind augustus of begin september gestart 
worden met de bouw van de sociale huurwoningen op ’t Erf (“veld 7”) in fase 1. Eind 
juni verwachten ontwikkelende partijen nog meer koopwoningen in fase 1 in verkoop 
te kunnen nemen. De verkoop van vrije kavels (veld 1) langs de Julianaweg loopt nu 
enige tijd. Er is 1 kavel verkocht. Meer informatie over de woningen, prijzen, planning 
en voortgang is te vinden op de door Alliantie en Woningstichting onderhouden 
project website: http://www.ontdekachterveld.nl/ 
 
 

7. Sociaal Domein 
In de zogenaamde juli-cyclus wordt met verschillende voorstellen ingegaan op de 
ontwikkelingen rond het sociaal domein. Eén onderdeel daarvan is Peilnota2 die de 
raad ter informatie wordt aangeboden.  
Deze notitie bevat veel beleids- en organisatietaal.  
Uitgangspunt bij de decentralisaties in het sociale domein c.q. de lokaal 
maatschappelijke infrastructuur is de zorg voor de Leusder inwoner. Hierbij willen we 
gebruik maken van bestaande initiatieven en netwerken binnen de Leusdense 
samenleving. 
 
Het toekomstbeeld van het college is dat er een groot beroep gedaan zal worden op 
een zelfredzame samenleving waarbij familieleden, buren, vrijwilligers, leraren en 
professionals zich inzetten en ervoor zorgen dat inwoners, die daar behoefte aan 
hebben, de juiste ondersteuning krijgen. Daar waar dat nodig is bieden we een 
sociaal vangnet. Immers : ook na het doorlopen van de transformatie in het sociaal 
domein zullen er inwoners zijn die ondersteuning nodig hebben, omdat ze 
problemen hebben op één of meer gebieden rond  opvoeden & opgroeien, onderwijs 
en educatie,  werk &  inkomen, zelfredzaamheid & participatie.  
 
Uiteindelijk willen we toewerken naar een zo beperkt mogelijke inzet van 
specialistische ondersteuning.  
Het pad daar naar toe zal echter ook bestaan uit het ‘doorleven’  van de 
transitie: technische verhandelingen als bijvoorbeeld het vaststellen van 
verordeningen, inrichten van efficiënte en effectieve front- en backoffice en inkoop 
en implementeren van de noodzakelijke ondersteunende software. 
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Het college houdt daarom rekening met een scheiding tussen de transitie en 
transformatie.  
De transitie zal zijn hoogtepunt kennen tussen het najaar van 2014 en de zomer van 
2015. De transformatie zal definitief worden ingezet met de vaststelling van de 
(wettelijke verplichte v.w.b. in ieder geval Wmo en Jeugdzorg) beleidsplannen van 
november 2014. De huidige gedachte is om deze beleidsplannen voor maximaal 
twee jaar vast te stellen. Op die manier kunnen we samen met de samenleving 
vanaf 2017, met alle ervaringen die zijn opgedaan het geschetste toekomstbeeld 
vervolmaken. 
 
Voor beide processen/periodes zal het college in verschillende werkvormen op 
maatwerkniveau een dialoog met de samenleving aangaan. Het college heeft de 
verantwoordelijkheid voor de regie op het sociaal domein, maar dit betekent niet dat 
de gemeente alléén bepaalt hoe “het sociale domein gaat functioneren”. Wij 
willen  ‘ophalen’ wat de wensen en behoeften van onze inwoners zijn maar ook 
inzetten op het opbouwen, inzetten en vasthouden van sociale netwerken in 
Leusden. In de dialoog worden  
 (gesubsidieerde) instellingen, verenigingen, gemeenschappen, belangenbehartigers 
en inwoners betrokken om samen te werken aan een dorp waar mensen zich thuis, 
veilig, gekend en uitgenodigd blijven voelen. 
Een voorbeeld van zo’n dialoog op maatwerkniveau zijn de gesprekken die worden 
gevoerd met zogenaamde regiegroepen in voorbereiding op de inzet van een sociaal 
team. Een team dat zich, mede door de bijzondere relatie tussen gemeente en 
welzijnspartners, sneller ontwikkelt dan in regiogemeenten  maar bovenal nu al 
inzichten heeft op een vernieuwende, integrale werkwijze. 
 
  
8. Onteigening De Biezenkamp           
In navolging op de antwoordbrief van het college (kenmerk 222368) op de 
schriftelijke vragen van de heer Vos over het al dan niet opstarten van een nieuwe 
onteigeningsprocedure melden wij dat Rijkswaterstaat ook in tweede instantie 
vasthoudt aan haar standpunt dat eerst de nu lopende onteigeningsprocedure dient 
te worden doorlopen alvorens een nieuw verzoek tot onteigening van de 
gemeenteraad Leusden door Rijkswaterstaat in behandeling zou worden genomen. 
Een nieuw verzoek tot onteigening aan de raad voorleggen is thans dus niet zinvol. 
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Bijlage: 

1. overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 
 


